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در دیدار با نمایندگان مجلس مطرح شد؛در دیدار با نمایندگان مجلس مطرح شد؛

رهبر معظم انقلاب: سرافراز وارد رهبر معظم انقلاب: سرافراز وارد 
مجلس شدید، سرافراز خارج شویدمجلس شدید، سرافراز خارج شوید

تشنۀ انتقامتشنۀ انتقام
استقلال، نساجی را چهارتایی کرد و به فینال جام حذفی رسید؛استقلال، نساجی را چهارتایی کرد و به فینال جام حذفی رسید؛

حواشی فوتبال ایران و جهان از نگاه »دنیای هوادار«؛حواشی فوتبال ایران و جهان از نگاه »دنیای هوادار«؛

از صدور مجوز آسیایی تا انتخاب »عنایتی« از صدور مجوز آسیایی تا انتخاب »عنایتی« 
به عنوان سرمربی تیم ملی امیدبه عنوان سرمربی تیم ملی امید

درماندگی مسئولین ورزش در حل معمای ژیمناستیک؛درماندگی مسئولین ورزش در حل معمای ژیمناستیک؛

امیدی به گشایش این امیدی به گشایش این 
کلاف سر درگم نیستکلاف سر درگم نیست
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ن ذره ب�ی

خبر

 

صندوق های بازنشستگی یک گام تا ادغام؟ وزیر کار 
امروز در حاشیه نشست هیات دولت گفته که ادغام 
صندوق های بازنشستگی در دست بررسی است. البته 
او اشاره ای به زمان اجرای این امر نکرده، با اینحال 
واکنش ها  و  انتقادات  از  موجی  با  نظر  اظهار  این 

همراه بوده است.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از  تجارت نیوز، 
می گوید:  رئیسی  دولت  کار  وزیر  مرتضوی-  صولت 
بررسی  دست  در  بازنشستگی  صندوق های  »ادغام 
اینکه  بابت  از  نگرانی ها  به  که  موضوعی  است.« 
باقی  انتظار  در  هما  صندوق  تلخ  سرنوشت 
صندوق های بازنشستگی که هم اکنون یا ورشکسته 
شده اند یا در آستانه ورشکستگی قرار دارند، دامن زده 
است. تقریبا میانه اردیبهشت ماه بود که اظهار نظر 
یک مسئول در وزارت کار با واکنش های گسترده ای 
و  قشم  باید  که  می رسیم  جایی  »به  شد.  همراه 
کیش را بفروشیم تا حقوق بازنشستگان را بدهیم.« 
این گفته سجاد پادام، مدیرکل بیمه های اجتماعی 
وزارت کار است که مجالی برای دفاع از گفته های 
خود نداشت و حکم برکناری او خیلی زود صادر شد. 
گفته ای که یادآور هشدارهایی بود که سال ها قبل 
از  بازنشستگی  صندوق های  سرنوشت  با  ارتباط  در 
زبان کارشناسان و صاحب نظران اقتصادی به کرات 
شنیده شد. یکی از برجسته ترین آنها مسعود نیلی- 
اقتصاددان بود که مساله صندوق های بازنشستگی را 
یکی از شش ابرچالش اقتصادی ایران دانسته بود. اما 
با وجود اینکه زنگ خطر بحران سال ها پیش به صدا 
درآمده بود، دولت ها آن را جدی نگرفتند. بررسی ها 
دولت های  گذشته  سال های  طی  می دهد  نشان 
اجرا  را  به صندوق ها  نسبت  تعهدات خود  مختلف 
نکرده و حجم زیادی از بدهی ایجاد شده است. حالا 
برآوردها  بودجه هنگفتی  با کسری  دولت سیزدهم 
کسری ۴۰۰ هزار میلیارد تومانی را نشان می دهند- 
دست به گریبان است و این در حالیست که به دلیل 
تحریم ها، منابع نفتی کفاف هزینه های بودجه ای را 
نمی دهد. همین موضوع افق پیش روی صندوق ها 

را تیره و تار کرده است.

از مشکلات  بزرگی  تله  در  بازنشستگی  صندوق های 
بخش  مورد   ۱۸ از  که  به گونه ای  آمده اند؛  گرفتار 
عمده ای از آنها ورشکسته اند و برخی دیگر در آستانه 
اشاره  نکته  این  به  عده ای  دارند.  قرار  ورشکستگی 
صندوق های  که  است  زیادی  سالیان  که  می کنند 

بازنشستگی به حیاط خلوت وزارتخانه ها بدل شده اند. 
هر بار مدیری برکنار می شود، در این صندوق ها سمت 
می گیرد و در نتیجه آنچه اتفاق می افتد این است که 
تفکر دولتی در آنجا حاکم می شود و بنابراین می توان 
گفت آنچه در این صندوق ها اشتباه است، تفکر حاکم 
است. گروهی از کارشناسان نیز بر این باورند که آنچه 
باید تغییر کند تا وضعیت صندوق ها سامان بگیرد، 
نظام حکمرانی است؛ موضوعی که در نهایت سبب 
و  شد  خواهد  ایران  اقتصاد  کلان  اوضاع  در  تغییر 
آثار سوء بحران های اقتصادی را بر نظام بازنشستگی 
تقلیل خواهد داد. اما ادغام صندوق های بازنشستگی 
نزدیک است؟ با اینحال، به نظر می رسد گزینه نهایی 
وزرات کار برای حل بحران صندوق های بازنشستگی، 
هم  بی حاشیه  آن  طرح  که  امری  باشد.  آنها  ادغام 

نبوده و مساله ساز نیز شده است. در این بین، گروهی 
به این موضوع اشاره می کنند که ادغام جای اینکه 
یکی  باشد، موجب ورشکستگی خواهد شد.  درمان 
باره هم وضعیت صندوق  این  در  بارز  مثال های  از 
هماست که پیشتر ایلنا در گزارشی به این موضوع 

اشاره کرده و در این باره نوشته بود: »این واگذاری، 
که  نکرد  بهتر  را  هما  بازنشستگان  شرایط  تنها  نه 
هم  واگذارشده  شرکت  این  انباشته  زیان  میزان  بر 
افزود. درحالی که اعضای این صندوق اصرار داشتند 
این شرکت خصوصی می تواند بر اساس قانون با در 
اختیار گرفتن و سپرده شدن بخشی از شرکت های 
شرکت ملی هما چون شرکت های کارگو یا هتل های 
برسد  سوددهی  به  چابک سازی  ضمن  اداره،  تحت 
چالش  دارای  بزرگتر  شرکت  یک  در  ادغام  بدون  و 
ادغام  فعلا  که  گفته  مرتضوی  البته  بماند.«  پا  سر 
و  است  بررسی  دست  در  بازنشستگی  صندوق های 
معلوم نیست این امر چه زمانی به مرحله اجرا برسد. 
با این وجود کارشناسان می گویند آنچه درمان است 

تغییر نظام حکمرانی است نه ادغام.

مهرداد تیموری

سرمقاله

در جست و جوی آرامش؛

ترکیه یا فرانسه، مقصد 
سردار ایرانی کجاست؟

بطرز شگفت انگیز و کنایه آمیزی، بحث و گمانه زنی بر سر 
تیم آیندهٔ سردار آزمون از اولین سالِ حضور او در فوتبال 
اروپا تا به امروز، به نوعی تیتر یکِ لژیونرهای فوتبال ایران 
بوده است. چه زمانی که گاه و بی گاه بواسطهٔ درخشش های 
مقطعی و اولیه اش در روبین کازان به میلان و لیورپول لینک 
می شد، چه زمان رفت و برگشتش به روستوف و کازان که 
برخی رسانه های داخلی و خارجی از عزم راسخ سران آرسنال 
برای جذب او خبر می دادند! حال با توجه به اینکه سردار با 
عبور از پیکِ اصلی بروز استعدادهایش بواسطهٔ تمام کردم 
۲۸ سالگی، به نقطهٔ نسبتاً امنی در بایرلورکوزن رسیده، 

منطقی تر می توان دربارهٔ آیندهٔ احتمالی او گمانه زنی کرد.
به یاد داریم که در نقل و انتقالات زمستانی گذشته، انتقال 
او به مارسی فرانسه به یک مو بند بود که همه چیز به یکباره 
در لحظات پایانی منتفی شد. با این حال باشگاه فرانسوی 
با شکست مواجه شد و نتوانست آزمون را به خدمت بگیرد. 
اما بنظر می رسد که مارسی تلاش جدیدی را برای به خدمت 

گرفتن این مهاجم ملی پوش ایرانی آغاز کرده است.
از زمان منتفی شدن حضور سردار در مارسی، احتمالا این 
ستارهٔ حالا دیگر پخته و باتجربهٔ ایرانی بهترین روزهای 
حضور خود در بوندسلیگا را تجربه کرده است. او در این 
مدت آمار چهار گل و دو پاس گل را از خود بجای گذاشته، 

اما با این حال باز هم آیندهٔ او نامشخص است.
بیلد آلمان هم در گزارشی دربارهٔ این مهاجم ایرانی لورکوزن 
مدعی شده که باشگاه مارسی فرانسه همچنان به آزمون 
علاقه مند است. از طرفی لورکوزن آماده است تا این بازیکن 
ملی پوش ایرانی را به فروش برساند. بر اساس این گزارش 
باشگاه آلمانی به دنبال این است که از فروش آزمون بیش 

از 10 میلیون یورو درآمدزایی داشته باشد.
گفتنی است سردار به جز مارسی از المپیک لیون فرانسه و 
فنرباغچه ترکیه نیز پیشنهاداتی دارد. در نهایت باید منتظر 
ماند و دید که چه آینده ای در انتظار ستاره ایرانی خواهد بود.

   

یاد و خاطره شهداء بویژه دانشجو»بهروز مرادی« که 4 خردادماه 1367 
به مقام شامخ شهادت نائل گشت،گرامی باد

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

صندوق های بازنشستگی ادغام می شوند؟

گهی: 1470781 شناسه آ

مدیرمسئول

معافیت  سربازی برای افرادی دارای 

۳ فرزند و بیشتر اجرا شد

 رئیس سازمان وظیفه عمومی فراجا از اجرای 
معافیت از خدمت سربازی برای مشمولان دارای سه 
فرزند و بالاتر خبر داد و جزئیات و نحوه بهره مندی 
از آن را تشریح کرد. سردار»تقی مهری« دراین باره 
مسلح  نیروهای  ستادکل  ابلاغ  برابر  اظهارکرد: 
معافیت  از سربازی برای مشمولان و کارکنان دارای 
سه فرزند و بیشتر به تصویب رسیده است. بر این 
اساس  تمامی مشمولان و کارکنان وظیفه حین 
خدمت که دارای چهار فرزند و بیشتر هستند، بدون 
شرط  سنی و سایر مشمولان و سربازان وظیفه دارای 
سه فرزند به شرط داشتن حداقل ۴۰ سال تمام سن 
و در صورت طی دوره آموزش مقدماتی و تکمیلی 
دوره  خدمت  انجام  از  پاسداران،  سپاه  در  بسیج 

ضرورت سربازی معاف می شوند.

قیمت مرغ روز چهارشنبه در خرده فروشی ها بیش از 70 هزار تومان شد. قیمت 
مرغ باعث هرج و مرج بسیاری در بازار شده است. قیمت مرغ در چند وقت 
اخیر با روند صعودی مواجه بوده است. قیمت مرغ گویا با هیچ کنترلی مواجه 
نیست. قیمت مرغ در روزهای آینده در انتظار نظارت بر توزیع مناسب است. 
کمبود و گرانی مرغ در سطح شهر، تأمین این محصول را برای شهروندان سخت 
کرده است. در حال حاضر خبری از توزیع مرغ در میادین میوه و تره بار نیست و 
واحدهای صنفی سطح شهر نیز خالی از مرغ هستند و اگر هم مغازه ای اقدام به 
فروش مرغ کند با کیلویی حدود ۱۰۰ هزار تومان از مشتریان استقبال می کند. 
امروز یک خانوار ۴ نفره برای سیر کردن شکم خودشان باید یک مرغ را به بهای 
۳۰۰ هزار تومان خریداری کنند، یعنی اگر قرار باشد در هفته دو وعده مرغ به 
سر سفره این خانوارها بیاید، ۶۰۰ هزار تومان هزینه بر می دارد که در ماه به رقمی 
معادل دو میلیون و ۴۰۰ هزار تومان می رسد. به نظر نمی رسد خانوارها با توجه 
به درآمدهای ثابت و کم، توان چنین ولخرجی هایی را داشته باشند. قیمت 
مرغ با وجود تعیین نرخ مصوب در شورای قیمت گذاری محصولات کشاورزی، 

مجددا گران شده است. این شورا در جلسه روز ۱۰ اردیبهشت سال جاری، نرخ 
مرغ را کیلویی ۷۳ هزار تومان تعیین و اعلام کرده بود، اما طی هفته های 
گذشته بازار برای چندمین بار شاهد افزایش قیمت این محصول پروتئینی شد 
و از قیمت مصوب پیروی نکرده است. معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد 
کشاورزی نیز از برخورد قانونی با عرضه کنندگان مرغ با نرخ بالاتر از قیمت 
مصوب خبر داده و گفته است: با هر کشتارگاه، فروشگاه و عوامل عرضه که 
بالاتر از قیمت مصوب عرضه مرغ داشته باشد برخورد قانونی شدید خواهد شد. 
اما وضعیت قیمت مرغ در بازار نشان می دهد که باز هم برای سرکوب گلایه ها 
و انتقادات مردم بر سر گرانی کالای اساسی، دولت روش اجرای »نمایش« را در 
نظر گرفته است. هرچند پیش از این مرغداران بارها درباره کمبود مرغ و احتمال 
افزایش قیمت آن هشدار داده بودند، اما تحمیل گرانی به مردم آن هم دقیقاً 
چند روز پس از افزایش و تصویب قیمت مرغ، وضعیت تأمین این محصول 
را برای شهروندان سخت تر کرده است تا جایی که کمتر خانواده ای توان خرید 

مرغ آن هم با کیلویی حدود ۱۰۰ هزار تومان را دارد.

سوژه

توصیه به خریداران: برای خرید یک مرغ 
»حداقل« ۳۰۰هزار تومان کنار بگذارید!
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اجتماعی

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

برای خنثی سازی تحریم های غرب چه کنیم؟

گزارش

 

غرب با هدف مهار جمهوری اسلامی ایران و ایجاد چالش 
در توسعه و پیشرفت کشور تحریم را به عنوان مهمترین 
ابزار انتخاب کرد؛ گزینه ای که به تصور نخبگان سیاسی، 

در  آمریکا  اقتصادی، آخرین سلاح  امنیتی و 
مدیریت قدرت بلامنازع کشور ایران است. 

با توجه به خصومت آمریکایی  ها و اروپایی ها 
نسبت به مردم ایران و نبود چشم انداز روشن 

برای پایان این تحریم ها، ما باید به جای 
گره زدن مسائل کشور به مذاکرات 

لغو تحریم ها، به دنبال بی اثر کردن 
رفع  واقع  در  باشیم.  تحریم ها 
به  دادن  فرصت  یعنی  تحریم 
به  خنثی سازی  ولی  دشمن 
است.  فرصت  ایجاد  معنی 
بی اثر کردن تحریم ها به این 
انجام  اقداماتی  که  معناست 
دهیم تا دشمن به این نتیجه 

برسد که تحریم هایش تاثیری 
در رشد، پیشرفت کشور و معیشت 

مردم نداشته و راهش این است که 
اقتصاد کشورمان را از اتکای به نفت 

خارج کنیم و اقتصادی درون زا با نگاه به 
بیرون داشته باشیم. باید طوری عمل کنیم 

که نبض اقتصاد در دست نفت نباشد. چیزی که 
متاسفانه طی سالیان گذشته شاهدش بوده ایم و بستر 
را برای سوءاستفاده تحریم کنندگان فراهم کرده است. 

اگر نفت را تبدیل به صنایع پتروشیمی کنیم، به طور 
طبیعی تحریم را خنثی کرده ایم. موضوع دیگر این است 
که وحدت و انسجام درونی در کشور می تواند در بی 
اثر سازی تحریم ها موثر باشد. در این صورت است که 
دشمن می فهمد فشارهایش اراده مردم را سست نکرده 
و آن ها را از ادامه مسیرشان دور نکرده است. بی شک 
خنثی  سازی تحریم ها یک راهبرد است، به همین دلیل 

حتی اگر دشمنان دست از خصومت بردارند و تحریم ها را 
لغو کنند، باز هم ما باید در مسیر رشد تولید حرکت کنیم. 
خنثی سازی تحریم ها یعنی با اتکا به توانایی داخلی خود، 
کارخانه ها و کشورمان را بسازیم و زمینه رشد را در جامعه 

فراهم کنیم. 
توصیه سیاستی آن است که محور اصلی برنامه پنج  ساله 
آتی کشور در حوزه اقتصادی، خنثی سازی تحریم و خروج 

از محدوده تحریم  پذیری تعیین شود. کلید اصلی حل 
مشکلات در واقع، در خودباوری و نگاه به توانمندی ها 
و ظرفیت های موجود به صورت علمی، برنامه  ریزی شده و 
حساب  شده است. با توجه به توضیحات فوق، ذکر چند 
نکته دراین باره، قابل  تأمل به نظر می رسد. مصرف منابع 
بودجه  ای باید به  گونه  ای غیر وابسته به تحولات خارجی، 

برنامه  ریزی شوند چرا که ماناترین راه مقابله با سوءاستفاده 
از اهرم نفت علیه ایران، اداره کشور بدون اتکا به درآمد های 
نفتی و یا به صفر رساندن آن است. ادامه روش ضد 
تحریمی فعلی با سناریوی کاهش تولید نفت و سپس 
تکاپو برای یافتن راه هایی به  منظور تسکین از مسیر های 
ناپایدار، قابل ادامه نیست و اقتصاد ما را در مسیر تحلیل 
رفتن قوا و تضعیف توانمان به دلیل انفعال در برابر 
حرکت طراحی  شده توسط طرف مقابل قرار خواهد داد. 
همچنین تجارت خارجی تاب آوری یکی دیگر از ارکان 

خنثی سازی تحریم ها به شمار می رود. 
به این مفهوم که در شرایط تحریم، واردات و 
صادرات کشور دچار تعطیلی و توقف نشود 
آن ها،  در  اختلال  میزان  کم  یا دست 
اجزای  یابد.  کاهش  امکان  حد  تا 
تاب آوری  خارجی  تجارت  اصلی 
را می توان در سه مؤلفه، انتقال 
پول به شکل غیر قابل رصد در 
عرصه بین المللی، متنوع کردن 
مقاوم   و  تجاری  مسیر های 
بعد  در  نقل  و  حمل  سازی 
تجارت خارجی، خلاصه کرد. اما 
نکته آخر امنیت غذایی و دارویی 
است. یکی از بدیهی ترین مواردی 
که در بحث خنثی  سازی تحریم ها 
مطرح است. برخلاف آنچه مقامات 
آمریکایی در خصوص عدم وضع تحریم 
بر واردات اقلام بشردوستانه ادعا می کنند، 
اما موارد متعددی را می توان آدرس داد که 
این کشور از طریق ابزار های مختلف، تجارت این 
کالا ها را بعضاً دشوار و همراه با هزینه های سنگین و یا 

حتی غیرممکن ساخته است. 
برنامه ریزی میان مدت و بلند مدت در حوزه تامین و تولید 
این کالا ها اعم از خوراکی و دارویی، یکی از اقدامات پیش 
دستانه برای مقابله فعال علیه تحریم ها به شمار می آید. 
بازطراحی نقشه راه تجارت کشور )واردات خوراک و دارو 
از کشور های همسایه و متحد(، بومی  سازی تولید دارو 
و خوراک و کشت فرا سرزمینی، مهمترین گزینه  هایی 

هستند که در این رابطه می توان مورد بررسی قرار داد.

کاوش

سارا نصرتی

    

نرخ جدید بلیت هواپیما، یک هفته پس از اعلام افزایش ۲۹ درصدی، در 
سایت سازمان هواپیمایی کشوری بارگذاری شد. محمد محمدی بخش 
-رئیس سازمان هواپیمایی کشوری- از سال گذشته درباره تغییر تعرفه 
بلیت هواپیما گفته بود اینکه با توجه به افزایش نرخ ارز و درخواســت 
شــرکت های هواپیمایی، این درخواســت در حال بررســی اســت و به 
محض نهایی شدن اعلام می شود. با وجود این و بر خلاف پیشنهاد و در 
خواست های متعدد انجمن شرکت های هواپیمایی و ایرلاین ها و حتی 
موافقت سازمان هواپیمایی، تا هفته گذشــته با افزایش قیمت بلیت 
موافقت نشــده بود. در نهایت رضا صدیق نیا -رئیس گروه دفتر نظارت بر 
فرودگاه ها، شرکت ها و موسسات هوانوردی سازمان هواپیمایی کشوری- 
روز گذشــته اعلام کرد که نرخ جدید بلیت هواپیما روز  سه شنبه اعلام 
می شود و در نهایت روز چهارشنبه سازمان هواپیمایی کشوری، با گذشت 
یک هفته از زمانی که افزایش ۲۹ درصدی به تایید ستاد تنظیم بازار رسیده، 
نرخ ها را در ســایت خود بارگذاری کرد. پیش از این آخرین تغییر رسمی 
بلیت هواپیما آذرماه ۱۴۰۰ صورت گرفته بــود. بدین ترتیب با تغییرات 
اعمال شــده، برای مثال نرخ بلیت هواپیما برای مسیر تهران - مشهد که 
۹۸۲ هزار و ۴۰۰ تومان بود، اکنون با سقف یک میلیون و ۳۱۴ هزار و ۸۰۰ 

تومان به فروش  می رسد.

بلیت هواپیما چقدر گران شد؟
سرپرست دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی از آغاز به کار رسمی 
سامانه ثبت قرارداد اجاره و دریافت کد رهگیری رایگان  به صورت رسمی 
خبر داد. ابوالفضل نوروزی گفت: از روز چهارشنبه سوم خرداد، این سامانه 
به صورت رســمی رونمایی و فعالیت خود را آغاز خواهد کرد. با رونمایی 
رسمی از این سامانه، همه مردم امکان استفاده از آن را خواهند داشت، این 
سامانه محدودیت زمانی نداشته و متقاضیان با ورود به آن می توانند به 
صورت رایگان اقدام به ثبت قراردادهای خود و دریافت کدرهگیری کنند. در 
صورتی که متقاضیان همچنان خواهان ثبت قراردادهایشان در بنگاه های 
املاک باشند این امکان نیز برای آنها وجود دارد، همچنین بنگاه های املاک 
نیز می توانند از این سامانه به صورت رایگان برای ثبت قراردادها استفاده 
کنند. سامانه ملی املاک و اسکان کشور با هدف امکان ثبت و استعلام 
قراردادهای ثبت شده و کاهش هزینه ها پیش از این اقدام به راه اندازی 
نسخه آزمایشی سامانه ثبت اجاره مسکن کرده بود که براساس آن امکان 
ثبت قرارداد اجاره و دریافت کد رهگیری بدون مراجعه به بنگاه معاملات 
املاک، به صورت رایگان فراهم شد. با راه اندازی رسمی این سامانه، مالک 
و مستاجر بدون مراجعه به بنگاه و در یک روند کاملًا شفاف و قانونی و تنها 
با درج اطلاعات خود در سامانه می توانند نسبت به ثبت قراردادهای خود و 

دریافت کد رهگیری به صورت قانونی و رایگان اقدام کنند.

آغاز به کار رسمی سامانه ثبت اجاره

مالیات بر ارزش افزوده ۱۳درصد می شود؟
 بر اساس پیشنهاد سازمان برنامه و بودجه نرخ مالیات بر ارزش افزوده تا ۱۳ درصد در طول زمان اجرای برنامه افزایش 
خواهد یافت. بر اساس ماده ۴۹ این سند، نرخ مالیات بر ارزش افزوده از ۹ درصد در سال دوم اجرای برنامه، به ۱۰ درصد 

افزایش خواهد یافت، همچنین هر سال یک واحد درصد تا سقف ۱۳ درصد به مالیات سهم دولت اضافه خواهد شد.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

گران ترین و ارزان ترین 
میوه ها کیلویی چند؟

فرارو- بر اساس گزارش دریافتی قیمت انواع میوه و تره بار 
به شرح زیر اعلام شد.

۱- گران ترین میوه ها؛ توت فرنگی و زردآلو
کشف شده  نرخ  براساس  ممتاز  توت فرنگی  قیمت 
خرداد  هفته  اولین  در  میوه وتره بار  میادین  عمده فروشی 
امسال کیلویی ۱۲۰ هزارتومان خواهد بود. البته موقع فروش 
۱۵ درصد به این قیمت اضافه می شود و نهایتا توت فرنگی 
ممتاز را به مردم کیلویی ۱۳۸ هزار تومان می فروشند. البته 
اینجا منظورمان از توت فرنگی ممتاز، توت فرنگی کرج است 
وگرنه توت فرنگی ممتاز گرگان را در تره بار کیلویی ۱۱۵ هزار 
تومان و توت فرنگی ممتاز سنندج را نهایتا کیلویی ۸۰ هزار 
و ۵۰۰ تومان به مردم می فروشند. حالا اگر به جای تره بار 
سراغ میوه فروشی ها برویم، طبیعتا قیمت ها بالاتر می رود و 
مثلا همان توت فرنگی ممتاز کرج را ممکن است تا کیلویی 
۱۶۰ یا ۱۷۰ هزار تومان بفروشند. بعد از توت فرنگی فعلا باید 
زردآلو را که یکجور میوه نوبرانه به حساب می آید، دومین میوه 
گرانقیمت بازار بدانیم. فروشنده ها در میادین تره بار زردآلو 
ممتاز را کیلویی ۱۰۰ هزار تومان می خرند و با احتساب سود 
۱۵ درصدی برای خودشان، آن را با قیمت ۱۱۵ هزار تومان 
می فروشند. این را هم باید اضافه کنیم که طبق نرخ های 
اعلام شده در تره بار، کف قیمت زردآلو برای مردم کیلویی ۳۴ 

هزار و ۵۰۰ تومان است.
۲- ارزان ترین میوه ها؛ از هندوانه تا خیار

قیمت هندوانه برای فروشنده ها در تره بار بین کیلویی پنج 
تا هشت هزار تومان است. آن ها نمونه های ممتاز را کیلویی 
۱۳ هزار تومان می خرند و آنوقت با اضافه شدن سود ۱۵ 
درصدی، قیمت هندوانه برای مردم عادی نهایتا کیلویی 
۱۴ هزار و ۹۵۰ تومان محاسبه می شود. اینطوری خرید یک 
هندوانه معمولی با وزن تقریبی هفت کیلو، می تواند نزدیک 
۱۰۵ هزار تومان تمام شود. بعد از هندوانه الان ملون و خیار 
در تره بار قیمت کمتری دارند. هر کیلو ملون ممتاز به مردم 
کیلویی ۱۷ هزار و ۲۵۰ تومان فروخته می شود و در فهرست 
ارزان ترین میوه های فعلی، رتبه سوم به خیار کوچک اصفهان 
تعلق دارد. این یکی را بین کیلویی ۱۱ هزار و ۵۰۰ تومان تا 
۱۴ هزار و ۹۵۰ تومان به مردم می فروشند و قیمت نمونه 
ممتاز خیار کوچک اصفهان کیلویی ۱۸ هزار و ۴۰۰ تومان 

اعلام شده است.
۳- بازار نوبرانه ها؛ توت سیاه کیلویی ۶۹ هزار تومان

زردآلو، توت و هلو جزو میوه های نوبرانه فعلی هستند و 
به همین خاطر قیمتشان بالاست. طوری که زردآلو ممتاز 
با قیمت کیلویی ۱۱۵ هزار تومان بعد از توت فرنگی فعلا 
دومین میوه گرانقیمت بازار است و توت سفید و توت سیاه 
ممتاز را به ترتیب ۵۷ هزار و ۵۰۰ تومان و ۶۹ هزار تومان 
می فروشند. البته ممکن است در تره بار توت سیاه و سفید 
را با قیمت کمتری پیدا کنید. چون طبق نرخ نامه جدید 
بازار میوه وتره بار کف قیمت توت سفید برای مردم ۴۶ هزار 
تومان و کف قیمت توت سیاه ۵۱ هزار و ۷۵۰ تومان است. 
از طرفی فروشنده های حاضر در تره بار در اولین هفته خرداد 
امسال هلو را بین کیلویی ۳۰ تا ۵۰ هزار تومان خریداری 
کردند و بابت هلو ممتاز کیلویی ۷۰ هزار تومان پیاده شدند. 
حالا همان هلو را کیلویی ۳۴ هزار و ۵۰۰ تومان تا ۵۷ هزار 
و ۵۰۰ تومان می فروشند و بابت هر کیلو هلو ممتاز ۸۰ هزار 

و ۵۰۰ تومان دریافت می کنند.
4- مقاومت موز و گوجه سبز

قیمت موز نسبت به هفته های قبل تفاوت محسوسی ندارد 
و هنوز وعده ارزان شدن آن عملی نشده است. مثلا قیمت 
موز اکوادور در تره بار برای مردم بین کیلویی ۷۴ هزار و 
۷۵۰ تومان تا ۸۳ هزار و ۹۵۰ تومان است، موز هندی بین 
کیلویی ۶۳ هزار و ۲۵۰ تومان تا ۷۴ هزار و ۷۵۰ تومان 
فروخته می شوند و هفته پایانی اردیبهشت هم با همین 
قیمت ها در بازار حضور داشتند. مردم برای خرید گوجه سبز 
در اولین هفته خرداد ممکن است تا کیلویی ۸۰ هزار و ۵۰۰ 

تومان دست به جیب شوند.
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اخبار نقل وانتقالات فوتبال ایران؛  

 از جدایی لئوناردو پریرا 
از پرسپولیس تا احتمال 

حضور هنانوف در سپاهان
پریرا مهاجم  لئوناردو  آمار ضعیف  پور-  حسن صانعی 
برزیلی پرسپولیس وی را در لیست خروجی این باشگاه 
عضو  که  زمانی  مدت  در  بازیکن  این  است.  داده  قرار 
باشگاه پرسپولیس بوده است، تنها در هشت مسابقه برای 
این تیم به میدان رفت و فقط موفق شد یک بار دروازه 
حریفان پرسپولیس را باز کند. به نظر می رسد یحیی گل 
محمدی تمایلی برای ادامه همکاری وی با پرسپولیس 
ندارد. با این حال قرار داد یک  نیم ساله وی شاید در 
صورت جدایی این بازیکن از پرسپولیس تبدیل به درد سر 
جدید قرمرپوشان گردد. وحدت هنانوف در لیست خرید 
سپاهان قرار گرفته است. اخبار غیر رسمی نیز حکایت از 
این دارد که ژوزه مورایس تصمیم گرفته است وحدت 
هنانوف مدافع نیمکت نشین پرسپولیس را به عنوان 
سهمیه آسیایی تیمش خریداری کند. هرچند  این مربی 
ترجیح می دهد مدافع سرحال قرمزپوشان یعنی گیورگی 
گولسیانی  به خدمت بگیرد اما این انتقال با توجه به 
قرارداد وی با پرسپولیس و همچنین آمار مناسب او در 
لیگ بیست و دوم غیر ممکن به نظر می رسد. سپاهان 
تمایل فراوانی به جذب محمد محبی دارد و مذاکرات 
خود را با باشگاه سانتاکلارا آغاز کرده است. در این بین 
واکنش محمد محبی نیز قابل توجه است: او به مدیر 
برنامه هایش اعلام کرده است تمایلی برای بازگشت به تیم 
سپاهان ندارد. از آنجایی که سانتاکلارا به دسته پایین تر 
سقوط کرده محمد محبی مایل است، حضور قرضی اش در 

استقلال یا یک تیم خارجی دیگر ادامه پیدا کند.

ایران و جهان  انتهای فصل فوتبال  با نزدیک شدن به 
حواشی معمول این صنعت بزرگ شکل و شمایل متفاوتی 
به خود گرفته و برگزاری دیدارهای جذاب انتهای فصل به 
علاوه ی اخبار ریز و درشت نقل و انتقالات، دوستداران 
این رشته را به خود مشغول کرده است. نگاه کوتاهی به 
حواشی فوتبال ایران و جهان در روزهای اخیر خواهیم 

انداخت: 

مجوز آسیایی
طبق اعلام کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای باشگاه های 
پرسپولیس، سپاهان موفق به کسب مجوز حرفه ای شدند 
و به احتمال فراوان نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا 
خواهند بود. با این حال مصطفی زارعی مسئول کمیته 
صدور مجوز حرفه ای ایران گفته است: باشگاه ها از صدور یا 
عدم صدور مجوز برای خود مطلع گردیده اما اعلام رسمی 
باشگاه هایی که توانستند مجوز دریافت کنند، روز دهم 
خردادماه و بعد از بررسی اعتراض های احتمالی در کمیته 
استیناف انجام می شود تا تکلیف باشگاه های دارای مجوز 
و البته نمایندگان ایران در فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا 
مشخص شود. از طرفی دبیرکل فدراسیون اعلام نموده 
باشگاه پرسپولیس برای حضور در مسابقات قاره ای به 
کنفدراسیون فوتبال آسیا معرفی شده و به این ترتیب 

می تواند در لیگ قهرمانان آسیا حضور یابد.

حذف استقلال از آسیا
موضوع حذف استقلال از آسیا بعد از اتمام مهلت پرداخت 
بدهی استراماچونی مطرح شد و این مطلب با حرف و 
حدیث های گوناگونی همراه شد. با این حال بعد از اعلام 
کمیته بدوی صدور مجوز مبنی بر حذف استقلال از آسیا 
و نامه دبیر کل در خصوص معرفی قرمزپوشان، باشگاه 
استقلال با انتشار بیانیه ای عکس العمل نشان داد؛ در 
بخشی از این بیانیه آمده است: بدیهی ست باشگاه استقلال 
به هیچ وجه از حقوق خود و هوا دارانش کوتاه نمی آید و از 
کلیه ظرفیت ها برای باز پس گیری مجوز حرفه ای استفاده 
خواهد کرد. حتی اگر لازم باشد برای گرفتن حق خود 
به مقر AFC در مالزی نیز می رویم تا حاصل زحمات 
مجموعه بازیکنان، مربیان و کادر پشتیبانی استقلال را 
پاس بداریم. حجت کریمی، سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
استقلال نیز برای پیگیری این مسئله به فدراسیون فوتبال 

رفته و جلسه ای را با مهدی تاج برگزار کرده است.

عنایتی و تیم امید
به  عنایتی  غلامرضا  فراوان  قوس های  و  کش  از  بعد 
عنوان سرمربی تیم ملی امید انتخاب گردید  و قرار است 
برنامه های آماده سازی خود در مسیر رسیدن به المپیک 
پاریس را به زودی شروع کنند. ناکامی های مکرر تیم ملی 
امید در سنوات گذشته باعث شده است حساسیت های 
ویژه  ای در مورد این تیم نزد هواداران بوجود بیاید. با این 
حال مهران فرقانی سرپرست تیم امید در خصوص نحوه 
آمادگی این تیم گفته است: تیم امید از روز دوازده خرداد 
اردوی خود را برگزار می کند و روز بیستم خرداد ماه به 
عراق سفر خواهد کرد. تشکیل اردو در عراق در راستای 
دوستداران  است.  مفید  بسیار  امیدها  سازی  آماده 
حضور  با  امید  رده  در  ایران  فوتبال  امیدوارند  فوتبال 
مهاجم سال های نه چندان دور فوتبال ایران و با فراهم 

شدن شرایط، ناکامی های گذشته را به فراموشی سپرده 
و مقدمات صعود به المپیک را  فراهم نماید. غلامرضا 
عنایتی با حضور  در اتاق اختصاص یافته به کادرفنی تیم 
ملی امید در مجموعه پک، بررسی سطح کمی و کیفی 

اردوی  این تیم را آغاز کرد.

برترین های فصل بیست و دوم
انتخاب تیم منتخب فصل فوتبال ایران بسیار دشوار 
است. از طرفی سطح کیفی لیگ درفصل جاری نسبت 
به فصول گذشته نزدیک تر بوده و از طرف دیگر تعداد 
بازیکنان تاثیرگذار لیگ بیشتر از گذشته بود.  با این 
حال بازیکنانی چون: علیرضا بیرانوند، رامین رضایئان، 
روزبه چشمی، ریکاردو آلوز، امید نورافکن، مهدی ترابی، 
محمد محبی، کوین یامگا، مهدی قائدی، شهریار مغانلو 
و میلاد زکی پور را می توان از برترین های فصل بیست و 

دوم دانست. 

به یاد اسطوره
دوم خرداد ماه 1390 ستاره بی بدیل فوتبال ایران به دیار 
باقی شتافت. حجازی که دومین دروازبان قرن آسیا نیز 
لقب گرفته بود، اسطوره بی بدیلی بود که  سال ها از دروازه 
تیم ملی و باشگاه استقلال محافظت کرد. او  بازیکنان 
بزرگی همچون علی دایی، رحمان رضایی، علی رضا اکبرپور 
و بسیاری از ستاره های این رشته را به فوتبال ایران معرفی 

کرد.

دیدار مورایس با هنرمندان
از تئاتر  برای تماشای آخرین تمرین  سرمربی سپاهان 
خوش دلان را که قرار است از روز سه شنبه به صورت رسمی 
روی صحنه یکی از سالن های تماشاخانه ایرانشهر برود به 
مدت دو ساعت با حضور برخی از عوامل این نمایش، 
به تماشای هنرنمایی بازیگرانی نظیری سعید پورصمیمی، 
مسعود کرامتی، بهرام ابراهیمی و الهام پاوه نژاد  نشست. 
به نظر می رسد سرمربی پرتغالی سپاهان علاقه خاصی به 
برنامه های هنری به خصوص تاتر دارد.  موضوعی که در 
بین خارجی های فوتبال ایران به کرات اتفاق افتاده و علاقه 
خود را به فرهنگ ناب ایران به انحای گوناگون بروز داده اند.

محرم نویدکیا و مربیگری در ایران
هرچند حضور نوید کیا در سپاهان منتهی به قهرمانی 
نشد اما عملکرد او در این باشگاه مثبت ارزیابی گردید. 
با این حال خبرها حکایت از حضور دوباره او در ایران و 
سرمربیگری در یکی از باشگاه های ایرانی دارد. در این بین 
شنیده می شود که مدیران یک باشگاه کرمانی که شرایط 

مناسبی طی سال های اخیر در لیگ برتر داشته اند، برای 
حضور پرقدرت در فصل آینده به دنبال جذب محرم نویدکیا 

برای هدایت تیم شان هستند. 

محبی و سپاهان
محمد محبی که سابقه حضور در باشگاه سپاهان را دارد 
در تیرس طلای پوشان قرار گرفته است. با این حال شنیده 
شده است؛ باشگاه سپاهان مذاکراتی را با باشگاه سانتاکلارا 
آغاز کرده تا بار دیگر محمد محبی را در اختیار بگیرد. این 
با هم دارند. باشگاه  دو باشگاه سابقه همکاری خوبی 
سپاهان شهریار مغانلو را قطعی از تیم سانتاکلارا خرید 
و حالا می خواهد محمد محبی را بخرد. جالب اینجاست 
باشگاه سپاهان در ازای خرید شهریار مغانلو از سانتاکلارا 

محمد محبی را به تیم پرتغالی داد.

بازیکنان بزرگسال تیم امید
بر اساس قوانین بازی های آسیایی هر تیم فوتبال می تواند 
بزرگسال در لیست خود استفاده کند و  بازیکن  از سه 
فدراسیون فوتبال هم نام سه بازیکن را به ستاد بازی ها 
اعلام کرده است. این موضوع باعث شده است تا غلامرضا 
عنایتی بازیکنان مورد نظر خود را شناسایی کرده  تا تیم 
ملی امید آمادگی ذهنی بیشتری برای حضور پرقدرت در 
مسابقات آسیایی داشته باشد. به همین علت پیام نیازمند 
و شهریار مغانلو گلر و مهدی ترابی  لیست تیم امید قرار 
گرفته اند. انتخابی که شاید تبدیل به چالش بزرگ تیم ملی 
امید و باشگاه ها گردد. زیرا بعید است باشگاه های مغانلو، 
 نیازمند و ترابی اجازه همراهی آنان با تیم ملی امید و سفر 
به چین و غیبت طولانی در تمرین و مسابقات باشگاهی 

را صادرکنند. 

یوونتوس و سقوط به رده هفتم
پیر  بانوی  به  که  ایتالیا  یوونتوس  باشگاه  محرومیت 
معروف است مسبوق به سابقه است. این باشگاه حتی 
در سال ها نه چندان دور با حکم دادگاه به سری ب ایتالیا 
سقوط کرد. با این حال طی حکمی باشگاه یوونتوس با 
10 امتیاز جریمه روبرو شد و از رده دوم جدول به رده 
فتم سقوط کرد. به این ترتیب، آنها برای صعود به لیگ 
قهرمانان فصل بعد باید هر دو مسابقه باقی مانده خود 
را ببرند و امیدوار باشند که میلان، آتالانتا و رم امتیاز از 
دست بدهند. این درحالی است که قرار است پانزدهم 
ژوئن یعنی دو هفته بعد از پایان سری آ دادگاه دیگری در 
مورد »مانور دستمزدها« برگزار شود. باید دید این باشگاه 
ایتالیایی که طرفداران پرشماری در جهان دارد، بحران دوم 

تاریخ خود را به سلامت پرسر خواهد گذاشت؟ 

حواشیفوتبالایرانوجهانازنگاه»دنیایهوادار«؛

از صدور مجوز آسیایی تا انتخاب 
»عنایتی« به عنوان سرمربی تیم ملی 

یک استقلالی به یحیی پیشنهاد شد!
گل محمدی و ساپینتو سرمربیان پرسپولیس و استقلال فعلاً لیست خرید و مازادی را به باشگاه هایشان ارائه نکرده اند. 
با این حال ایجنت یکی از مدافعان استقلال که سابقه بازی در جام جهانی ۲۰۲۲ را دارد به دلیل نارضایتی این بازیکن از 

نیمکت نشینی اش پیشنهاد جذب او را به گل محمدی داده تا تبدیل به نخستین خبر جنجالی تابستان شود.

ن ذره ب�ی دریچه

استقلال ۴ - نساجی صفر؛تشنۀ انتقام

تیم های استقلال و نساجی مازندران از ساعت 
۱۸:۳۰ دقیقه روش گذشته در مرحله نیمه نهایی 
آزادی  ورزشگاه  در  ایران  باشگاه های  جام حذفی 
به مصاف یکدیگر رفتند. استقلال که با غلبه بر 
به  جنوبی جم  پارس  و  ملوان  تراکتور،  تیم های 
این  بود،  نهایی جام حذفی رسیده  نیمه  مرحله 
امیدواری را داشت با حمایت تماشاگرانش نساجی 
مازندران را شکست داده و اولین فینالیست جام 
حذفی لقب بگیرد. شاگردان ساپینتو آخرین بازی 
خود در لیگ برتر را با پیروزی شگفت  انگیز هفت 
بر یک مقابل تراکتور به پایان رساندند و به دنبال 
خلق یک برد هیجان انگیز دیگر بودند که به هدف 
خود رسیدند. نساجی مازندران که مدافع عنوان 
قهرمانی در جام حذفی محسوب می شود، تیم های 
فجرسپاسی، آلومینیوم اراک و پیکان را از پیش 
روی برداشته و به استقلال رسیده بود. شاگردان 
برتر مقابل پرسپولیس  کارلوس هرناندز در لیگ 
شکست سنگینی را در مازندران متحمل شدند و 
به دنبال  این بودند برای دومین سال پیاپی حضور 
در فینال را تجربه کنند اما شکست سنگین دیگری 

را متحمل شدند.

حسن صانعی پور
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رهبر معظم انقلاب اسلامی روز گذشته در دیدار رئیس 
و نمایندگان مجلس یازدهم، این مجلس را در مجموع 
و در نگاهی کلی، مجلسی انقلابی، جوان، پرتحرک و 
دارای مصوبات خوب برای رفع مشکلات کشور خواندند 
و با تبیین الزامات قانون گذاری از جمله »اثرناپذیری 
از جوزدگی و ملاحظات جناحی«، گفتند: در سال آخر 
مجلس، کارهای بزرگی چون بررسی و تصویب برنامه 
هفتم توسعه، تصویب قوانین لازم برای تحقق شعار 
سال یعنی مهار تورم و رشد تولید، و بررسی لوایح و 
به سرانجام  بی وقفه  با تلاش  را  کاره  نیمه  طرح های 

برسانید.

حضرت آیت الله خامنه ای در آغاز سخنانشان به مناسبت 
حماسه  این  خرمشهر،  آزادسازی  سالروز  خرداد  سوم 
معجزه آسا را به آحاد ملت بزرگ ایران تبریک گفتند و 
با توصیه برای مطالعه کتاب هایی که درباره عملیات 
بیت المقدس نوشته شده، افزودند: مهمتر از این فتح 
در  تدریس  قابل  جنگیِ  نقشه های  ابتکارات،  عظیم، 
دانشگاه های جنگ، فداکاری ها و رشادت های فوق طاقتِ 
متعارفِ بشر، شهیدان عالی مقام و جریان ها و حقایق 
دیگری هستند که در آن عملیات کم نظیر جاری بود که 

نباید گذاشت کمرنگ یا فراموش شوند.
نهاد مجلس، شأن  جایگاه  و  تکریم عظمت  با  ایشان 
قانون گذاری مجلس را از شأن نظارتی آن بسیار بالاتر 
و مهمتر برشمردند و با اشاره به ضرورت حیاتی قوانین 
فرد  آینده  »قابل پیش بینی شدن  ثبات«،  »ایجاد  برای 
و جامعه و کشور« و »فراهم شدن امکان برنامه ریزی 
مسئولان«، افزودند: قانون گذاری، ریل گذاری و به تعبیر 
دقیق تر »جاده سازی« است که مسیر حرکت دیگر قوا را 

مشخص می کند.
قانون گذاری،  با  نظام  کلی  سیاست های  نسبت 
گفتند:  آن  تبیین  در  رهبرانقلاب  که  بود  مهمی  نکته 
شیوه های  و  سلایق  همه  برای  که  کلی  سیاست های 
مدیریتی ظرفیت حرکت دارد، جهت را مشخص می کند و 
قانون گذاری مسیرهایی را تعیین می کند که می شود در 

این جهت مشخص شده، در آنها حرکت کرد.
 حضرت آیت الله خامنه ای توجه کامل به سیاست های 
کلی را در هر نوع قانون گذاری کاملا ضروری دانستند 
و گفتند: قانون گذاری هم شیوه ها و اصولی دارد که در 
سیاست های کلی تقنین ابلاغ شده اما متأسفانه بعد از 
چندین سال هنوز در مجلس به صورت قانون در نیامده 

است.
تقنین،  کلی  سیاست های  به  استناد  با  ایشان 
کار  به  اتکاء  و  »اتقان  صراحت«،  و  »تأویل ناپذیری 
کارشناسی جامع« را از جمله خصوصیات لازم »قانون« 
خواندند و گفتند: قانون خوب باید قابل اجرا باشد وگرنه 

شبیه آرزو و اهداف اجرانشدنی می شود.
ثبات قوانین و پرهیز از تغییرات پی درپی آنها، منقح 
و روشن بودن، و عدم تعارض قوانین از دیگر بایدها و 
الزامات قانون گذاری بود که حضرت آیت الله خامنه ای با 
اشاره به آنها افزودند: در بحث  »نبایدها« هم جلوگیری از 
انباشته شدن قوانین مهم است؛ چرا که وقتی قانون در 
موضوعی زیاد باشد، تکلیف مشخص نیست و همانطور 
از همین  قانون شکن  قانون دانانِ  بارها گفته شده،  که 

رخنه ها به سوءاستفاده می پردازند.

ایشان قانون گذاری به خاطر منافع فلان فرد یا مجموعه 
را از دیگر آفات قانون گذاری دانستند و در نکته ای دیگر 
افزودند: در مجلس، »لایحه« باید بر »طرح« اولویت و 
غلبه داشته باشد؛ چرا که دولت در تقدیم لوایح امکان 

اجرا شدن آنها را هم در نظر می گیرد. 
»اثرپذیری از جوزدگی و فضاسازی تبلیغاتی دشمنان 
رهبرانقلاب،  که  بود  دیگری  آفت  تبلیغ«،  اصحاب  یا 
نمایندگان را از آن کاملا منع کردند و افزودند: ملاحظات 
بررسی  در  نباید  مطلقاً  نیز  دسته بندی ها  و  جناحی 
دلیل  به  البته  باشد.  داشته  نقش  قوانین  تصویب  و 
سلایق مختلف، دسته بندی همیشه در مجالس بوده اما 
نباید گذاشت به صورت دوقطبی درآید و به جای حق 
و مصلحت، در قانون گذاری تأثیرگذار شود. قانون را با 
سلامت، طهارت، و برای رضایت و نصرت خدا بنویسید 

که اگر این باشد، حتما برکت می یابد.
و  ویژگی ها  به  را  سخنانشان  دوم  بخش  رهبرانقلاب 
عملکرد مجلس یازدهم اختصاص دادند و گفتند: بعد 
از ۳ سال، در مجموع این مجلس را همچنان انقلابی، 
جوان و پرتحرک می دانم؛ البته این نگاه، کلی و بدون در 
نظر گرفتن استثنائاتی است که ممکن است در مجلس 

وجود داشته باشد.
شناخت مشکلات کشور و قانون گذاری برای حل آنها، 
دیگر خصوصیتی بود که ایشان برای مجلس یازدهم 
برشمردند و گفتند: عمده قوانین برای مبارزه با فساد، 
رفع تبعیض، رفع انحصار و بهبود فضای کسب و کار و با 

»قاطعیت و صراحت« تصویب شده است.
حضرت آیت الله خامنه   ای برخی مصوبات مجلس فعلی 
را راهبردی دانستند و گفتند: قانون اقدام راهبردی برای 
لغو تحریم ها، مصوبه ای اساسی و مهم بود که کشور 
را از سرگردانی در مسئله هسته ای و حالت ندانم کاری 
نجات داد که نتایج اجرای آن را حتی در عرصه جهانی 

مشاهده می کنیم.
را  از خانواده و جوانی جمعیت  قانون حمایت  ایشان 
قانونی بسیار مهم خواندند و افزودند: قانون جهش تولید 
دانش بنیان هم از جمله مصوبات راهبردی مجلس است.
رهبر انقلاب »ساده زیستی و پرهیز از رفتار اشرافی مآبانه و 
نگاه بالا به مردم« را ویژگی بسیاری از نمایندگان مجلس 
دانستند و در عین حال افزودند: البته استثنائاتی در این 

زمینه هم وجود دارد.
حضرت آیت الله خامنه ای با توصیه مؤکد به نمایندگان 
مجلس برای از دست ندادن ویژگی »نشست و برخاست 
و تواضع در مقابل آن ها«، افزودند: البته این مسئله 

با دادن وعده های غیرقابل تحقق کاملا متفاوت است.

و  خواندند  حساسی  سال  را  مجلس  آخر  سال  ایشان 
گفتند: از جمله گرفتاری های کشور، سال آخر مجالس 
انتخابات و نگاه های  است؛ چون نمایندگان در شرف 
مردم قرار می گیرند، اما شما سعی کنید بدون توجه به 
انتخاب شدن یا نشدن در انتخابات اسفند امسال، کار 
کنید؛ چرا که آنچه می ماند فقط کار برای رضایت پروردگار 

است.
رهبر انقلاب در بخش پایانی سخنانشان چند توصیه مهم 

خطاب به نمایندگان مجلس بیان کردند.
ایشان در بیان توصیه اول با اشاره به دوگانه »تقریب یا 
تخریب« در روابط مجلس با سایر قوا بخصوص دولت، 
گفتند: در نگاه تخریبی، طرفین به چشم رقیب و با هدف 
به خاک مالیدن شانه یکدیگر به هم نگاه می کنند که این 
نگاه چه از طرف دولت و چه از طرف مجلس، خطرناک 

و مشکل ساز است.
ایشان با اشاره به نمونه هایی از آثار این نگاه تخریبی 
که موجب معطل شدن کار کشور می شود، خاطرنشان 
کردند: در گذشته یکی از رؤسای مجلس شکایت می کرد 

که دولت چون ترکیب مجلس را مورد نظر خود نمی داند، 
به مجلس لایحه نمی دهد که البته در اینگونه موارد، راه 
علاج، تهیه و تصویب طرح ها به دست خود مجلس است؛ 
یا اینکه به دولت قانونی ابلاغ می شود اما آئین نامه های 
آن تنظیم، و آن قانون اجرا نمی شود. در نگاه تخریبی، 
مجلس هم در بکارگیری ابزارهای نظارتی مانند سؤال، 
تذکر و استیضاح افراط می کند و مثلاً وزیری که هنوز 
سه ماه از رأی اعتماد به آن نگذشته است، استیضاح 
می شود که اینها ناشی از همان نگاه رقیب پنداری است.

حضرت آیت الله خامنه ای، نگاه و رویکرد درست را نگاه 
تقریبی، مکمل بودن و یک پیکره دیدن مجموعه نظام 
دانستند و افزودند: رویکرد مجلس و دولت باید همکاری 
و هم افزایی باشد. البته این تذکرات را به دولت و قوه 
قضائیه هم می دهیم اما دولت بار اجرا را بر دوش دارد 
و با توجه به حجم زیاد کار، مطالبات و توقع از آن، باید 

مراعات دولت را کرد.
ایشان با تأکید بر خودداری از وارد کردن مناقشات در 
روابط دولت و مجلس، گفتند: در مواقع همکاری مجلس 
و  مطبوعات  در  بداخلاق  افراد  برخی  گاهی  دولت،  با 
فضای مجازی، مجلس را متهم می کنند که دولتی شده 
و استقلال خود را از دست داده است ولی نباید به این 
حرفها که از روی غرض یا بی اطلاعی از مصلحت است، 

اعتنا کنید.
توصیه بعدی رهبر انقلاب به نمایندگان، »پرهیز از بعضی 
سخت گیری ها در قبال وزرای معرفی شده به مجلس« 
بود که در این زمینه گفتند: در تشخیص صلاحیت ها 
دقت کافی و در حد معقول و منطقی سخت گیری کنید 
اما نه به شکلی که موجب شود وزارتخانه تا مدتها بدون 
وزیر بماند که اکنون هم چند وزارتخانه وزیر ندارند و به 

مجلس معرفی خواهند شد.
»همراه کردن تقوا و صداقت با حریّت و صراحت« توصیه 
دیگر رهبرانقلاب به نمایندگان بود که گفتند: اگر موردی 
از طریق تذکر دادن به دستگاههای مسئول و اطلاعاتی 
و دولتی قابل حل است لزومی ندارد علنی بیان شود و 
در مواردی هم که بیان علنی لازم است، تقوا و صداقت 

رعایت شود.
حضرت آیت الله خامنه ای در نکته ای مهم افزودند: گاهی 
برخی می خواهند به فلان مسئول سیلی بزنند اما در عمل 
به مجلس سیلی می زنند در حالی که تعرّض به آبروی 
افراد و هویت دینی و انقلابی آنها جایز نیست. البته 
این توصیه مربوط به مردم هم هست ولی ما مسئولان 
که روی منبرهای بلند نشسته ایم و همه صدای ما را 

می شنوند، باید این ملاحظات را بیشتر رعایت کنیم.
ایشان در توصیه ای دیگر با اشاره به سال آخر مجلس 
یازدهم، به نمایندگان گفتند: نگذارید وجاهت طلبی روی 
حرفها و اقدامات شما اثر بگذارد و این را که فلان حرف 
یا فلان کار موجب علاقه مندی مردم و افزایش احتمال 
رأی آوری می شود، بکلی از ذهن خود خارج کنید که این 

کار از مجاهدت های مهم و لازم است.
رهبر انقلاب در توصیه پایانی با تأکید بر به سرانجام 
رساندن کارهای بزرگ مجلس در سال آخر همچون برنامه 
هفتم، پیگیری شعار سال، نهایی کردن لوایح نیمه کاره 
و جبران خلأها و قصورها، خطاب به نمایندگان گفتند: 
سرافراز وارد مجلس شدید، ان شاءالله سرافراز از مجلس 

خارج شوید.

دردیداربانمایندگانمجلسمطرحشد؛

رهبر معظم انقلاب: سرافراز وارد 
مجلس شدید، سرافراز خارج شوید

ی ره�ب

فروش کل سینماهای کشور در اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۲ به بیش از 
۱۱۵ میلیارد تومان رسیده که سهم فروش ۴۰ سینمای پرفروش کشور 
بالغ بر ۷۵ میلیارد تومان بوده است. این رقم در اردیبهشت ماه سال 
گذشته بیش از ۳۹ میلیارد تومان بوده است. براساس جدول آمار فروش 
 ۸۵۲ و  میلیارد   ۷۵ از  بیش  با  سال جاری  ماه  اردیبهشت  دوم  روزانه 
میلیون تومان، پرفروش ترین روز سینماهای کشور رقم خورده و سینما 
در ۱۲ اردیبهشت ماه با فروش بلیت نیم بها، مخاطب ۲۰۶ هزار و ۴۶ 

نفری را تجربه کرده  است. این در حالی است که سالن های سینما در 
اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ با مخاطب ۲ میلیون ۶۰۹ هزار و ۲۳۳ نفری به فروش 
بیش از ۱۱۵ میلیارد و ۱۰۳ میلیون هزار تومان را دست یافته است. در 
حال حاضر فیلم های سینمایی فسیل ساخته کریم امینی، سه کام حبس 
به کارگردانی سامان سالور، غریب ساخته محمدحسین لطیفی، عروس 
خیابان فرشته به کارگردانی مهدی خسروی، آهنگ دو نفره ساخته آرزو 
ارزانش، جنگ جهانی سوم به کارگردانی هومن سیدی، دسته دختران 

ساخته منیر قیدی، بابا سیبیلو ساخته ادوین خاچیکیان، یقه سفیدها به 
کارگردانی شهرام مسلخی در سینماهای سراسر کشور در حال اکران است. 
بر اساس احصاء میزان فروش و انتشار جدول و نمودار آماری سالن های 
سینما که از سوی موسسه سینماشهر اعلام شده است سینماهای دارای 
رتبه بالای فروش به این ترتیب است: پردیس کوروش)تهران(، پردیس 
ایران مال) تهران(، پردیس هنر شهر آفتاب) شیراز(،پردیس آزادی) تهران(، 

پردیس ملت)تهران(.

سینماهای ایران در اردیبهشت ماه ۱۱۵ میلیارد تومان فروخت
گیشه

شناسه آگهی: 1491610
     

نسخه ویژه نابینایان »آدم برفی« منتشر شد
پدرام شریفی فیلم سینمایی »آدم برفی« ساخته داود میرباقری را برای نابینایان توضیح دار کرد.  این گروه نسخه 
ویژه نابینایان فیلم سینمایی »آدم برفی« ساخته داود میرباقری را روز پنجشنبه چهارم خرداد در چارچوب برنامه 

فیلمخانه منتشر می کند.
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زمان و مکان فینال جام حذفی مشخص شد
با تصمیم هیأت رئیسه سازمان لیگ و کمیته مسابقات، فینال جام حذفی روز چهارشنبه ۱۰ خرداد ۱۴۰۲ ساعت 
۱۸:۳۰در ورزشگاه آزادی تهران برگزار می شود. پیش از این باشگاه نساجی مازندران به عنوان تنها تیم غیر تهرانی حاضر 
در نیمه نهایی به صورت مکتوب و رسمی اعلام کرد در صورت صعود به فینال با برگزاری مسابقه در آزادی موافق است.

دداشت �ی

درماندگیمسئولینورزشدرحلمعمایژیمناستیک؛

امیدی به گشایش این کلاف سر درگم نیست

مجوز حرفه ای ۶باشگاه صادر شد. اما از نکات مهم آن؛ 
عدم کسب مجوز حرفه ای استقلال و حذف این باشگاه 
از لیگ قهرمانان آسیا برای دومین سال پیاپی و صدور 
مجوز حرفه ای پرسپولیس برای حضور در این رقابت ها، 
به رغم وجود مالکیت مشترک است. بدون رودربایستی 
طبق  قهرمانان،  لیگ  در  حضور  برای  نیز  پرسپولیس 
با مشکل اساسی مواجه است یعنی  اسناد و مدارک 
صوری  عملیاتی  در  هرچند  مشترک.  مالکیت  همان 
استقلال به وزارت اقتصاد و پرسپولیس به وزارت ورزش 
سپرده شده است، اما مسئولان همین عملیات صوری 
اسناد و  از طریق  و  نکردند  اجرا  به خوبی  نیز  را  خود 
مدارک، گزک کافی به دست AFC داده اند تا جایی که 
اسناد و مدارک  برخی  اقرار کرد که  رییس فدراسیون 
قابل کتمان نیست و سندسازی خطر تعلیق  موجود 
و محرومیت ۳ ساله کل فوتبال ایران را در پی خواهد 

داشت.

این امر به مفهوم آن بود که حتی حکم ریاستی که 
وزیر ورزش بلافاصله برای منتخب مجمع فرستاده شد 
مشروعیتی برای حقدادی نزد فدراسیون جهانی ایجاد 
پای  امضای وی  بودن  اثر  بی  این مدعا  تایید  نکرد. 
هرگونه مکاتبه و اقدام نزد FIG است. به این ترتیب  
عابد حقدادی مسئول کنونی فدراسیون ژیمناستیک در 
حالی نام رییس را یدک می کشد که برای اعزام تیم 
ها به مسابقات برون مرزی و انجام مکاتبات معمول 
اختیاری ندارد. این بی اختیاری به واسطه آن است که 
رییس سابق فدراسیون پس از گذشت حدود دو سال از 
دوره ریاست چهار ساله همچنان فدراسیون و مسئولین 
ورزش را آلت دست خود قرار داده و با ارائه اطلاعات 
به صرافت  را  آنان  فدراسیون   جهانی   مسئولین  به 
انداخته تا هرگونه تحول در عرصه ژیمناستیک ایران را 

زیر ذره بین قرار دهند. حاصل این کشمکش ها باعث 
برون  به مسابقات  اعزامی  تیم های  اعضای  تا  شده 
مرزی دچار سردرگمی و بلاتکلیفی شوند. از یک سو 
فدراسیون جهانی اعلام کرده تا زمان برگزاری انتخابات 
و گزینش جدید امضای رییس قبلی را به رسمیت می 
از طرف دیگر رییس کنونی فدراسیون یعنی  شناسد 
را  خود  و حکم  ورزش  وزیر  تایید  مورد  که  حقدادی 
نامه های  پای  تواند  نمی  کرده   دریافت  از سجادی 
برون مرزی را امضا کند. در این میان با وجودی که 
سلیمانی دبیر مورد اعتماد اینچه درگاهی هم اکنون 
درون فدراسیون حضور دارد و تا به ظاهرا کنار عابد 
حقدادی امور جاری را تسهیل کند عملا اقدام در خور 
توجهی انجام نمی دهد در نتیجه گره کوری که از چند 
سال قبل بر تاروپود فدراسیون ژیمناستیک افتاده نه 
تنها گشوده نشد بلکه با توجه به اوضاع کنونی بیش از 
پیش پیچیده تر شده است. شواهد حاکی از آن است 
که اساس تمام مشکلات مربوط به تغییر اساسنامه 
فدراسیون است که توسط اینچه درگاهی صورت گرفته 
و طی آن وی به نوعی مسیر ریاست  مادام العمر بر 
این  زبان ساده  به  را هموار کرده است.  ژیمناستیک 
قرارداد ترکمنچای در حالی تنظیم شده که نه مسئولین 
وقت وزارت ورزش آن را گردن می گیرند و نه جمعی از 
اعضای  وقت مجمع بر حقیقت آن مهر تایید می زنند. 
البته گفته می شود جمعی از کارشناسان و پیشکسوتان 
ژیمناستیک چگونگی برون رفت از مشکلات ژیمناستیک 
را به سلطانی فر وزیر پیشین  و سجادی وزیر کنونی 
ورزش یاداور شدند اما سلطانی فر دیر متوجه وخامت 
اوضاع شد و ایضا سجادی نیز فریب مشاورین ضعیف را 
خورد که به جای مرتفع کردن اصل مشکل با شتابزدگی 
زمان انتخابات را مشخص کردند تا به خیال خود با آوردن 
فردی غیر از جامعه ژیمناستیک حساسیت ها را کمتر 
کرده باشند. در واقع سجادی با ناشیگری و بی توجهی 
نسبت به راهنمایی های بزرگان ژیمناستیک جهت گذر 
اندرکاران  از مشکلات و بحران هایی که توسط دست 
پیشین فدراسیون ایجاد شده بود پشت کسی ایستاد 

که نه تنها جامعه ژیمناستیک شناختی نسبت به او 
نداشت بلکه اصولا در عرصه ورزش نیز چهره شناخته 
شده و قدرتمندی نبود. به سخن دیگر عابد حقدادی نه 
تنها کاریزمای لازم برای گذر از بحران های ایجاد شده 
توسط تیم فدراسیون گذشته را ندارد زیرا همین الان 
نیز امور ژیمناستیک به دست عوامل فدراسیون گذشته 

اداره می شود.
حاصل وضعیت مورد اشاره، رییس کنونی فدراسیون 
و دست اندرکاران ورزش کشور را در حالت آچمز قرار 
نکردند  وقوع  از  قبل  واقعه  علاج  چون  آنان  و  داده 
مسابقات  به  ها  تیم  اعزام  مکاتبات  که  اند  مانده 
برون مرزی را چگونه انجام دهند درحالیکه که ایمیل 
مربوط به مکاتبات دست  رییس پیشین فدراسیون 
است و اینچه درگاهی نیز حاضر نیست  بدون داشتن 
مسئولیت، کاری برای اعزام ورزشکاران انجام دهد. به 
این ترتیب نه مسئول کنونی فدراسیون حاضر است 
رییس سابق را به رسمیت بشناسد و نه اینچه درگاهی 
حاضر است بدون گرفتن امتیاز گامی در راستای اعزام 
ورزشکاران بردارد. در این میان مسئولین وزارت ورزش 
نیز به اصطلاح آچمز شده و هیچ تدبیری برای برون 
رفت از این ماجرا ندارند. در این میان ورزشکارانی که 

تمرینات  افتخار  کسب  و  ملی  تیم  به  رسیدن  برای 
طولانی مدت را پشت سر گذاشته اند امیدوار به حضور 
المللی  بین  های  تورنمنت  و  آسیایی  مسابقات  در 
اینکه عنان اختیار به دست کسانی  از  هستند غافل 
است که یا ژیمناستیک را ملک طلق خود می دانند و 
یا به مدد مناسبات و دوستی بر کرسی ریاست جلوس 
کرده و حاضر نیستند از این مرکب زین شده حاضر و 
آماده فرود آیند. در این میان نقد اصلی متوجه برخی 
از روسای هیات ها و اعضای مجمع است که بدون در 
نظر گرفتن پیامدهای انتخاب خود و علی رغم اینکه 
می دانند گزینش افراد پر حاشیه و ناتوان چه هزینه 
پایه و مادر به همراه  این رشته  برای  های هنگفتی 
به  بازهم درس عبرت نمی گیرند و همچنان  داشته 
مسیر ناصواب خود ادامه می دهند. باعث بسی تاسف 
است که دستگاه ورزش آنچنان بی اقتدار و ضعیف 
را ندارد تا  شده که توان توجیه این جمع ناهمگون 
یک فدراسیون و یک رشته المپیکی که مادر ورزش ها 
نام گرفته در مسیر درست قرار گیرد. مسیری که یکی 
از بزرگان خطاب به سجادی تاکید کرده بود اگر درست 
طی می شد نیازی به بودجه وزارت ورزش و کمیته 

ملی المپیک نداشت.

محمدرضا کاظمی

»محمد انجدانی« -رمربی تیم موی تای اعزامی به رقابتهای جهانی ۲۰۲۳- در 
گفت و گویی اختصاصی با »دنیای هوادار«؛ ضمن بیان مطلب فوق اظهار 
داشت: مرور آمارها و بررسی جدول رتبه بندی کشورها در این دوره از مسابقات 
جهانی به وضوح نشان می دهد، موی تای دیگر به تایلند و روسیه ختم نشده 
و سایر کشورها نیز با سرمایه گذاری قابل توجه روی این ورزش، به سرعت 
در حال پیشرفت هستند . موی تای در دنیا به سمت المپیکی شدن در حال 
حرکت است و با این رویکرد، بعید نیست که در سال ۲۰۲۸، شاهد ورود 
آزمایشی آن به عرصه  رسمی بازی های المپیک باشیم. با این وجود شرایط 
برای کشورمان به گونه ای دیگر در حال رقم خوردن است. در حال حاضر متولی 
اصلی این ورزش در کشور، نه تنها از حمایت و پشتیبانی دولت بی بهره است، 
بلکه باید مدام وقت و انرژی خود را صرف مقابله با سنگ اندازی ها و مانع 
تراشی ها کند. مطمئنا اگر وضع به همین منوال ادامه یابد، نه تنها از قافله 
عقب خواهیم ماند، بلکه حتی ممکن است در ادوار بعدی مسابقات جهانی، 

دیگر نامی از ایران در  بین کشورهای مدال آور نباشد.
انجدانی که سابقه هدایت تیم های ملی موی تای ایران در چند دوره مسابقات 

جهانی را در کارنامه دارد سپس با اشاره به عملکرد نمایندگان کشورمان در 
بزرگترین رویداد این رشته به میزبانی تایلند گفت: ما در این دوره شرایط 
بسیار خاصی را تجربه کردیم و به جهت حفظ مصالح ملی تصمیم گرفتیم در 
۱۱ وزن غایب باشیم. از طرفی عدم همکاری و حمایت لازم از سوی متولیان 
ورزش کشور باعث شد تا از برگزاری مسابقات انتخابی و همینطور اردوهای 
آماده سازی محروم بمانیم. همه اینها دست به دست هم داد تا با یک ترکیب 
ناقص و دست و پا بسته عازم پیکارهای جهانی شویم. اما به لطف خدا و با 
تکیه بر غیرت بازیکنان توانستیم سه مدال جهانی به ارمغان آوریم که به نظرم 
با بضاعت موجود یک نتیجه قابل قبول تلقی می شود. فراموش نکنیم که 
ایران با همین کادر مدیریتی زمانی در زمره قدرتمندترین کشورهای موی تای 
در جهان قرار داشت. ما حتی توانستیم با پشت سر گذاشتن تایلند یه عنوان 
مهد این رشته در جام ریاست جمهوری کیش در حضور ۹۷ کشور قهرمان 
شویم و یا در جام ریاست جمهوری تهران عنوان نایب قهرمانی را به نام خود 
ثبت کنیم که در هر دو دوره افتخار هدایت تیم به عنوان سرمربی را داشتم. 
اما اکنون چنان عرصه را برای متولیان این رشته تنگ کرده اند که برای پیشبرد 
کارها باید خون دل بخوریم. امیدوارم این شرایط بالاخره خاتمه یابد و آقایان 
مسئول دست از لجاجت و یکدندگی بردارند تا از فرصت مدال آوری موی تای 

برای ورزش کشور بی بهره نمانیم.

انجدانی در بخش دیگر صحبتهای خود با مثبت ارزیابی کردن عملکرد سه 
نماینده مرد کشورمان در مسابقات جهانی تایلند عنوان کرد: هر سه بازیکن 
اعزامی اولین حضور خود را در چنین میدان بزرگی تجربه می کردند. در وزن 
۹۱- کیلوگرم با بدشانسی در مبارزه اول به سد حریف قدرتمند روس برخورد کرد 
و با آسیب دیدگی شدید از ناحیه پا، از ادامه مسابقات بازماند. اما در اوزان ۶۱-و 
۷۱- کیلوگرم صدرا محمدی ۱۸ ساله و آرمان مرادی بسیار جنگنده ظاهر شدند 
و با اینکه به دلایلی فرصت حضور در اوزان اصلی خود را پیدا نکردند، توانستند 
نمایش خیره کننده ای در برابر حریفان مطرحشان داشته باشند. مرادی در این 
مسابقات با شایستگی تا نیمه نهایی پیش رفت و در مبارزه پای فینال با نتیجه 
نزدیک ۲۸ بر ۲۹ نتیجه را به نایب قهرمان اروپا از فرانسه واگذار کرد و در نهایت 
به مدال برنز رسید. مطمئنا در آینده از این جوانان با غیرت بیشتر خواهیم 
شنید. به سهم خود به تک تک نفرات کاروان اعزامی به خاطر زحمات بی وقفه 
شان در طول مدت مسابقات خسته نباشید گفته و همچنین از جواد نصیری 
مدیر لایق موی تای ایفما در کشور تشکر ویژه می کنم. او با وجود تمام سنگ 
اندازی ها و محدودیتها زمینه اعزام این تیم را به مسابقات جهانی فراهم کرد 
و نشان داد که در سخت ترین شرایط بازهم به دنبال اعتلای موی تای ایران و 
سربلندی کشورمان در عرصه های بزرگ و معتبر است. به اعتقاد من مدیریت 

وی در راس موی تای ایران ستودنی و درخور تحسین است.

لوگ د�ی

کردیم کسب  قابل قبولی  نتیجه  موجود،  بضاعت  با  انجدانی: 
فرهاد غلامعلی 
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اولینخریداستقلالبرای
فصلبعدمشخصشد

 یاستقلالی ها در لیگ بیســت و یکم در حالی 
عنوان قهرمانی را به خود اختصاص دادند که بدون 
شک امیرحســین حســین زاده یکی از موثرترین 
بازیکنان این تیم محسوب می شد. مهره جوانی که 
از سایپا به جمع آبی پوشان پیوست و فرهاد مجیدی 
اعتقاد بسیار زیادی به او داشت. حسین زاده تابستان 
سال گذشته از استقلال جدا شد و به فوتبال بلژیک 
رفت. حضوری که البته برایش چندان موفقیت آمیز 
نبود و این بازیکن جام جهانی را هم از دست داد. حالا 
خبرها حکایت از آن دارد که امیرحسین دوباره مد نظر 
اســتقلالی ها قرار دارد و مذاکرات با باشگاه شارلروا 

احتمالا به زودی آغاز خواهد شد.

لیگهایعربیبهدنبال
شکارستارهتیمملیایران

  ســامان قدوس بعد از جدایی از اوسترشوندز 
ســوئد، در اولین فصل حضور در آمیان در لیگ 
فرانسه خوش درخشید و یکی از بهترین بازیکنان 
تیمش لقب گرفت. تیم های فولام و کوئینزپارک 
رنجــرز نیز به دنبال جذب این بازیکن بودند ولی 
بازیکــن ایرانی بعــد از حضور در فرانســه راهی 
برنتفورد شــد. باشگاه مالمو ســوئد می خواهد 
سامان قدوس را به خدمت بگیرد ولی این بازیکن 
پیشنهادهایی از قطر، عربستان و امارات هم دارد 
و بــه زودی تصمیم خود را خواهد گرفت و تیم 
بعدی اش را انتخاب خواهد کرد. همچنین چند 
تیم در لیگ دسته یک و دسته دو انگلیس 
به جذب بازیکن ایرانی ابراز تمایل کرده اند.

بمبدرآستانهانفجار؛
امباپهنزدیکترازهمیشه

 شبکه »elchiringuitotv« اسپانیا از نزدیک 
شدن کیلیان امباپه ستاره فرانسوی پاری سن 
ژرمــن به رئال مادرید خبــر داد. یاغی بیش از 
هر زمان دیگری به برنابئو نزدیک شــده است. 
امباپه مدیران باشــگاه پاریس را شوکه کرد و 
پیشنهاد تمدید قراردادش برای سال 2۰25 را رد 
کرد. ستاره فرانسوی به هیچ وجه قصد تمدید 
قراردادش را ندارد و می خواهد پیراهن رئال را 
برتن کند. قرارداد امباپه با پاریس تا سال 2۰2۴ 
اعتبار دارد. یک سال به اتمام قرارداد این ستاره 
با پاریســی ها باقی مانده است. پیش از این 
رئال دوباره به صورت رسمی برای جذب امباپه 

اقدام کرده بود.

جوردیآلباازبارسلونا
خداحافظیکرد

 با اعلام رسمی باشگاه بارسلونا، دوران همکاری 
بلوگرانا و جوردی آلبا رسما به پایان رسید. این مدافع 
چپ 3۴ ساله اسپانیایی پس از ۱۱ سال حضور در 
تیم اصلی و تبدیل شدن به یکی از پرافتخارترین 
بازیکنان تاریخ باشگاه، از جمع آبی و شرابی ها جدا 
می شود. آلبا با ســران بارسا به توافق رسیده و به 
عنوان بازیکن آزاد جدا خواهد شــد. جوردی آلبا از 
بارسلونا می رود تا به باشگاه در شرایط سخت مالی 
اش کمــک کند. ژاوی و لاپورتا به او اجازه دادند تا 
خودش در مورد آینده تصمیم بگیرد. این بازیکن 
در نهایت تصمیم گرفت بــرود و بخش زیادی از 

دستمزد فصل آینده اش را هم به باشگاه ببخشد.

سپاهاندستروییک
پرسپولیسیگذاشت

  سپاهان با هدایت مورایس عملکرد خوبی 
در ایــن فصل داشــت و این ســرمربی تنها در 
بازارنقل وانتقالات به دنبال خرید ســتاره های 
بزرگ فوتبال خواهد بود. او علی رغم پایان لیگ، 
چند روز در ایران ماند و جلســاتی با مسئولین 
باشگاه سپاهان برای نقل وانتقالات و همچنین 
لیست بازیکنان خروجی ســپاهان برگزار کرد. 
زمزمه هایی در رابطه با حضور برادران محمدی در 
اصفهان نیز شنیده می شود. محمدی که سابقه 
حضور در سپاهان را نیز در کارنامه خود دارد در 
تیم السیلیه عملکرد درخشانی داشت و سپاهان 
به دنبال بازگشت این بازیکن به اصفهان است. 

اقدامرسمیعربستانبرای
شکارمهدیطارمی

  اسم مهدی طارمی ستاره تیم ملی کشورمان 
از ماه گذشته به همراه الهلال عربستان مطرح می 
شود. بعد از سرگیری روابط سیاسی دو کشور اخبار 
زیادی در زمینه ارتباط با عربستان در زمینه فوتبال 
مطرح شــد. پیش از این رسانه های عربستان و 
پرتغال از پیشنهاد باشگاه الهلال با قراردادی 3 ساله 
با مهدی طارمی ستاره پورتو خبر داده بودند. ولی 
تمام اخبار گمانه زنی های رســانه ها بود. نشریه 
»آبولا« پرتغال اعلام کرد باشگاه الهلال عربستان 
به صورت رسمی برای جذب مهدی طارمی ستاره 
ایرانی اقدام کرده و با باشگاه پورتو وارد مذاکره شده 

و با وکیل طارمی تماس گرفته است.

مسیدرنزدیکترین
حالتبهالهلالعربستان

  نشریه »La porteria« در خبری اختصاصی 
اعلام کرد انتقال لیونل مسی ابرستاره آرژانتینی 
به بارسلونا تقریبا محال است و بازگشت این 
اعجوبــه به نیوکمپ ممکن نیســت. یکی از 
دلایل اصلی منتفی شــدن انتقال مســی به 
بارسلونا خورخه پدر این فوتبالیست است. پدر 
مسی که به عنوان وکیل پسرش فعالیت می 
کند از پیشنهاد چند صد میلیونی عربستانی ها 
اســتقبال کرده و می خواهد پسرش به ریاض 
منتقل شــود. البته نمی توان کتمان کرد که 
مسی دوست دارد به بارسلونا برگردد ولی شرایط 

بازگشت هم میسر نیست .

یونایتدآمادهبرایورودبه
کورسجذبمیسونمانت

 پیش از این از آرسنال و لیورپول به عنوان 
مقصد های احتمالی مانت نام برده شده بود و 
حالا یک تیم دیگر هم نامش روی میز است. 
همه این اتفاقات در حالی رخ داده اســت که 
تنها یک ســال از قرارداد میســون مانت 2۴ 
ساله با چلســی باقی مانده است. در ضمن 
همچنان مشخص نیست که مانت در برنامه 
های سرمربی آینده چلسی )پوچتینو( جایی 
دارد یــا خیر. گزارش هــا به ما می گویند که 
منچستریونایتد در حال آماده سازی پیشنهاد 
خودش برای میسون مانت است تا طی هفته 

آینده با چلسی وارد مذاکره شود.

جایگاه الگری در خطر
با وجود تاکید همه جانبه مدیران یوونتوس روی ادامه همکاری با ماسیمیلیانو الگری، ممکن است اوضاع به 
زودی تغییر کند. یووه با هدایت الگری دو فصل است که جام نگرفته و سبک بازی این تیم در کنار نتایج 

ضعیف باعث شده انتقادها از این سرمربی 55 ساله به اوج برسد.
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